
Kennis van Nederlands is 
basis van alles
Sinds begin september is de Stad Bree in zee gegaan met Kind en 
Taal. Samen met deze organisatie willen we zo een versnelling hoger 
schakelen in de strijd tegen kansarmoede. Dat doen we door van 
jongs af aan in te zetten op een sterke schoolstart. Die is onlosmake-
lijk verbonden met een goede kennis van het Nederlands. Daarvoor 
organiseert Bree op aansturen van bevoegd schepen van Welzijn 
Katja Verheyen taalbaden en instapklasjes voor de allerkleinsten. 

De samenwerking tussen de stad 
Bree en vzw Kind en Taal is een 
bevestiging van het belang dat het 
stadsbestuur hecht aan het Neder-
lands voor de ontwikkeling van 
jonge peuters. Nog belangrijker is 
de keuze om daar al in de eerste 
levensjaren werk van te maken. 

Wetenschappelijk 
onderbouwd
“Het lijkt wellicht wat vreemd 
dat we met heel jonge peuters aan 
de slag gaan. Wetenschappelijk 
onderzoek wijst echter uit dat de 
eerste levensjaren van een kind 
bepalend zijn voor de ontwikke-
ling”, benadrukt schepen Katja 
Verheyen. “Het is om die reden 
dat we in een wetenschappelijk 
onderbouwd programma stappen 
om 15 gezinnen en hun jonge 
peuters initieel in een thuis- en 
nadien in een schoolcontext in-
tensief te begeleiden.” 

Taalbad
“Maar ook voor de iets oudere 
kinderen willen we een inspan-
ning doen. Voor hen organiseren 

we taalbaden. Taalbaden waarin 
we schoolvrije periodes overbrug-
gen door op een laagdrempelige 
manier de kennis van de Neder-
landse taal op te krikken”, besluit 
Katja Verheyen. 

Door in te zetten op deze projec-
ten wil de Breese bestuursploeg de 
onderwijskansen van deze vaak 
kwetsbare kinderen vergroten en 
hun taal- en denkontwikkeling 
stimuleren. 

Katja 
Verheyen, 
schepen van 
Welzijn

Beste Breeënaar,

Langs deze weg wil N-VA Bree alle Breeënaren 
in het algemeen bedanken voor het nemen van 
hun maatschappelijke verantwoordelijkheid. 
Met een vaccinatiegraad van meer dan 83% 
van de gehele bevolking behoren we tot de 
gemeenten met een erg hoge vaccinatiegraad. 

Door voortschrijdend inzicht weten we intussen 
dat vaccinatie zorgt voor een (veel) lagere kans 
om door corona in het ziekenhuis of op de IC 
te belanden, maar het is het geen zaligmakend 
middel om besmettingen te vermijden. 

De keuze voor vaccinatie is dan ook persoonlijk 
en gericht op het vrijwaren van onze gezond-
heidszorg. Lees: het niet overbelasten van 
ziekenhuizen, ICU’s maar meer nog de mensen 
die werken in de zorg en elke dag het beste van 
zichzelf geven.

Op 10 september jl. organiseerden we - in 
openlucht - eindelijk opnieuw ons supergezelli-
ge “Verkesfi êst” voor leden en sympathisanten. 
Minister Zuhal Demir kwam langs voor een toe-
spraak en is ook blijven hangen omdat iedereen 
zo blij was nog eens met elkaar te kunnen 
bijpraten en een lekkere Breese pint te drinken. 
Gelukkig hebben we dat nog gehad. 

We wensen u allemaal goede moed en pret-
tige feestdagen die we met familie kunnen 
doorbrengen. Houdt het veilig en doe vóór de 
feestjes een zelftest.

Als het weer kan organiseren we in het voorjaar 
zeker nog een aantal evenementen waarop we 
u dan ook van harte uitnodigen

Ward Schwillens,
Voorzitter N-VA Bree
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Een aanspreekpunt voor wonen in Bree
Op 1 januari 2023 fuseren alle 19 Limburgse sociale huisvestingsmaatschappijen en sociale verhuurkantoren tot één grote woon-
maatschappij. Voor Bree betekent concreet dat Ons Dak, SVK Noord-Limburg, Kempisch Tehuis en Landwaarts zullen verdwij-
nen en worden opgenomen in één grote maatschappij. In het Breese stadhuis komt een woonloket, waar burgers terecht kunnen 
met vragen en een aanvraag kunnen doen voor een sociale woning. 

“Door deze superfusie wordt de nieuwe woonmaatschappij 
wellicht de grootste van Vlaanderen. Dat is goed nieuws”, aldus 
Katja Verheyen, schepen van Wonen en Vlaams volkstegenwoor-
diger, die het dossier in het Vlaams Parlement van nabij opvolgt.
 
Expertise bundelen
Vandaag de dag zijn er tal van sociale wooninstanties, wat het 
voor burgers niet alleen erg ingewikkeld maakt, maar bovendien 
een grote versnippering van expertise met zich meebrengt. Katja 
Verheyen: “Nu gaan we alle krachten en expertise bundelen. 
Daarmee gaan we niet alleen de wachtlijsten inkorten, maar 
kunnen we door de gebundelde kennis en kunde hopelijk ook 
veel sneller aan het bouwen slaan.”

Laagdrempelig
“Een supermaatschappij mag echter niet synoniem staan voor 
een ontoegankelijke maatschappij. Er is op Limburgs niveau 
afgesproken om de dienstverlening laagdrempelig te houden. 

Er komt in iedere gemeente een woonloket. Zo gaat iedereen 
met een woonvraag in Bree aan het woonloket terecht kunnen”, 
besluit Katja Verheyen.

Gerkenberg lonkt naar een mooie toekomst
Begin dit jaar startte Vlaanderen met de vaccinatiecampagne. Daarbij werd er beslist dat de eerste vaccins naar de meest 
kwetsbare ouderen zouden gaan. Stefan Daniels, voorzitter van de raad van bestuur van WZC Gerkenberg, is tevreden 
dat ook Bree erin geslaagd is om de bewoners van haar woonzorgcentra succesvol van een tweede prik te voorzien. Meer 
nog: ondertussen werd reeds de derde prik gegeven. 

Stefan Daniëls: “Met een enigszins geruststellend gevoel kunnen we laten weten dat al onze bewoners én medewerkers van 
WZC De Gerkenberg ondertussen hun tweede vaccinatie hebben ontvangen. Onze bewoners zelfs al hun derde prik! Dankzij 
de uitstekende voorbereiding door de directie, beleidsteam en onze CRA-arts is alles prima verlopen.” 

Nieuwe vleugel
Nu de vaccinatie van al de bewo-
ners een feit is, kan men opnieuw 
focussen op de toekomst van 
Gerkenberg, dat zich opmaakt voor 
uitbreidingen. “Het bouwdossier 
van de nieuwe vleugel gaat ook 
volgens planning verder. Ondertus-
sen zijn de bouwwerken gestart en 
kijken we allemaal verlangend naar 
de vorderingen. Met deze uitbrei-
ding proberen we als stad tegemoet 
de komen aan een maatschappe-
lijke nood voor meer kwalitatieve 
woonzorgplaatsen”, besluit Stefan 
Daniels. 

bree@n-va.be
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Kinderen veilig naar school met Route2School
Schepen van Mobiliteit Mario Knippenberg werkt hard aan veilige schoolomgevingen -en routes. Zo werden bij de start van het 
vorige schooljaar een aantal straten op schoolroutes omgedoopt tot fi etsstraat, stelde het stadsbestuur fl uohesjes ter beschikking 
aan alle lagere schoolkinderen en kregen de gemachtigde opzichters een splinternieuwe uitrusting die hen beter zichtbaar maakt 
als ze schoolkinderen de weg helpen oversteken. Daarbovenop kwamen er in de directe schoolomgeving nieuwe verkeersborden, 
die overigens mee ontworpen werden door de leerlingen van de lagere scholen.  

“Eind augustus werd samen met AWV 
een veiligere fietsoversteek gerealiseerd 
op de Gruitroderkiezel, ter hoogte van 
de Gruitroderstraat”, zegt schepen van 
Mobiliteit Mario Knippenberg. “Op die 
manier werken we weer een gevaarlijk 
punt weg op de schoolroutes naar de 
scholencampus. En nog voor de start van 
het nieuwe schooljaar hebben we al met 
twee Breese lagere scholen rond de tafel 
gezeten om concrete afspraken te maken 
om de verkeersveiligheid te verbeteren. 
Vooral ‘samenwerking’ tussen al de be-
trokken actoren, zoals ouders, leerlingen, 
oudercomité, school en politie is hierin de 
sleutel tot succes. 

Maar daar blijft het niet bij”, aldus Mario 
Knippenberg. “Dit schooljaar wordt het 
project Route2School uitgerold. Route-
2School bevraagt leerlingen, ouders en leer-
krachten om de mobiliteitsknelpunten langs 
schoolroutes en in de buurt van schoolom-
gevingen te inventariseren gedurende één 
schooljaar. Al wie interesse had om zijn 
steentje bij te dragen kon zich registreren op 
www.route2school.be, om daar verkeerson-
veilige situaties aan te kaarten. 

Resultaten half november
Er werd afgesproken om van 1 september 
tot 31 oktober samen met alle partners 

alle mogelijke data te verzamelen. Voor-
beelden van situaties die werden aange-
bracht zijn: geparkeerde wagens op het 
voetpad, geen zebrapad op een plek waar 
kinderen de straat moeten oversteken, 
een fietspad in slechte staat, …

Mario Knippenberg: “Half november 
zullen de initiële resultaten van de data-
verwerking worden gepresenteerd aan 
het beleid en de politie. In de eerste helft 
van januari 2022 volgt dan een presen-
tatie van de resultaten aan de scholen en 
wordt er werk gemaakt van de verdere 
opmaak van de knelpuntenkaart. We 
geven dan ook een toelichting over de 
werking van het digitaal leerplatform. 
Dat leerplatform heeft als bedoeling om 
de verkeersvaardigheden van leerlingen te 
verbeteren.” 

Herkenbare situaties
Zo zullen kinderen leren hoe om te gaan 
met de verkeerssituaties uit hun eigen 
schoolomgeving, doordat het lespakket 
doorspekt zal zijn met foto’s van Breese 
situaties om ze zo herkenbaar mogelijk te 
maken voor onze Breese leerlingen. In de 
week van 19 april 2022 wordt de defini-
tieve kaart aan de scholen voorgesteld en 
wordt het digitaal leerplatform opgestart.

Praktisch instrument
“Tussentijds kunnen de ingevoerde 
meldingen worden aangepast of verfijnd, 
en kunnen er uiteraard nog toevoegingen 
gebeuren. Route2School zal een praktisch 
instrument worden voor onze eigen dien-
sten om infrastructurele verbeteringen te 
doen aan fietspaden, fietsoversteken en 
voetpaden. In functie daarvan kunnen we 
een planning en timing uittekenen, om 
vervolgens binnen de begroting voldoen-
de budgetten te voorzien”, besluit Mario 
Knippenberg. 

Mario 
Knippenberg, 
schepen 
van Mobiliteit

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

www.n-va.be/bree
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


